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Närvarande funktionshinderrådet: 

Dolores Back, ordförande (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj, vice ordförande, (FUB Stockholm – För barn, unga 
och vuxna med utvecklingsstörning) 
Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet, RTP) 
Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet) 

Närvarande idrottsförvaltningen: 

Karin Olsson Sandberg, samordnare/rådssekreterare 
Sara Östling, controller 

 

Tidpunkt:  

13:00-15:00 

Plats: 

Palmfelt Center 

 

§ 1. 
Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes med tillägg under rubriken Övrigt. 

 

§ 2. 
Val av protokollsjusterare 

Råd för funktionshinderfrågor vid 
idrottsnämnden och Stockholm 
Globe Arena Fastigheter AB

Protokoll 1/2024
Dnr IDF 2024/688
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Eva Söderbärj och Dolores Back utsågs att justera dagens 
protokoll. Sista datum för justering beslutades vara 26 februari.  

 

§ 3. 
Föregående protokoll 
Mötets ordförande gick igenom föregående protokoll. Rådet 
framförde önskemål om en balanslista och Karin föreslog att det 
istället skrivs in i protokollet om något ärende behöver följas upp 
och att återkoppling på eventuella frågor sker i samband med att 
minnesanteckningarna är klara.   

Önskemål om att få en dragning om konstgräsplaner framfördes av 
rådet. Karin meddelade att hon tar med sig frågan och undersöker 
möjligheten att anordna en sådan den 26 april och föreslog att 
mötet i så fall förlängs och genomförs kl 11:30-15:00.   

§ 4. 
Anmälan av protokoll från fastighetsnämnden och 
miljö- och hälsoskyddsnämndens funktionshinderråd 
Protokollet har inte skickats ut och efterfrågas av rådet.  
 
§ 5.  
Introduktion av Karin Olsson Sandberg och rådet 
Karin presenterade sig och berättade om sin bakgrund. Därefter 
presenterade sig rådets representanter. I introduktionen berördes 
även förvaltningens plan för mänskliga rättigheter (MR-plan). Karin 
presenterar på mötet den 26 april. 
 
§ 6.  
Nya arbetssätt 
Karin presenterade förslag på nytt arbetssätt och informerade om 
att stadens stödmaterial med förslag till indikatorer och aktiviteter 
är till för att förvaltningarna ska få exempel och inspiration. I det 
nya arbetssättet föreslås rådets inriktning när det gäller arbetet 
med verksamhetsplanen handla om vilka utvecklingsområden och 
inriktningar rådet ser behov av i idrottsverksamheten utifrån de 
olika organisationerna som rådet representerar. Rådet kan med 
fördel utgå ifrån skrivelser under fokusmål i Program tillgänglighet 
och delaktighet. På vilket sätt genomförandet kan ske (aktiviteter 
och indikatorer) är ett arbete som sedan sker inom förvaltningen 
utifrånrådets medskick.  
 
§ 7.  
VP 2024 
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Karin presenterade det övergripande innehållet i 
verksamhetsplanen för 2024 under de olika målen utifrån 
funktionshindersaspekten.  

Rådet framförde önskemål om att vara delaktiga i det av idrotts och 
fastighetsnämndens fortsatta arbete med att slutföra till och 
frångänglighets projekt i anslutning till Beckomberga.  

Rådet önskar även bli involverade i förvaltningens genomförande 
av utrymningsövningar på idrottsanläggningar.   

 

§ 8. 
Dragning om samverkan gymnasiesär, Fritidsbibliotek, 
idrottsförvaltningens barnrättsarbete samt Fritids- och 
framtidsmässan 
Karin Olsson Sandberg informerade om samverkan gymnasiesär 
under punkt § 7 VP 2024.  
Angående Fritids- och framtidsmässan har rådet önskemål om 
ytterligare information. 
Övriga punkter Fritidsbibliotek, barnrättsarbetet kvarstår. Karin har 
dragning om barnchecklistan på digitalt möte den 18/3 kl. 13:00-
14:00 . 

 

§9. 
Genomgång barnrättsperspektiv 
Denna punkt behandlades inte under mötet på grund av tidsbrist. 
Punkten tas istället upp på kommande rådsmöte den 18 mars.  

 

§ 10. 
Övrigt 
Karin berättade om Fritid och framtidsmässan riktad till barn och 
unga med funktionsnedsättning. Rådet framförde att de ställer sig 
positiva till att mässan blir kvar kommande år.  

Rådet hade frågor om Svedmyrabadet och fick till svar att det finns 
med i verksamhetsplanen för 2024 och att en utredning ska 
genomföras.  

Rådet framförde att Hanna Wistrand (L) i idrottsnämnden har bett 
om mejladresser till rådets representanter för att kunna ställa 
frågor. Karin tar frågan med Marina och återkopplar på nästa möte. 

Frågor gällande information om simkorten/LSS uppkom. 
Information om detta medföljer förvaltningens svar på rådets 
medskick till verksamhetsplanen. 
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Övriga punkter som inte hann behandlas och som tas upp på ett 
kommande möte är följande:  

 Uppföljning av mötet med idrottsnämnden 
 Information om ersättning lönebortfall 
 Ledsagning i samband med politiska uppdrag 
 Förvaltningens krav på medlemsregister vid nolltaxa 
 Fritidsbibliotek 

 

 

 

Vid protokollet 
 
Sara Östling
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